
Oktay Yıldız, AK Parti’den Gümüşhane Belediyesi İçin Başvurusunu  Yaptı

Gümüşhaneli akademisyen Prof.Dr. Oktay Yıldız, 31 Mart mahalli idareler
seçimlerinde daha önce açıkladığı AK Parti’den Gümüşhane Belediye Başkanlığı
aday adaylığı müracaatını resmi olarak gerçekleştirdi.

Annesi, eşi, kardeşi ve sevenleriyle parti binasına gelerek hazırladığı
evrakları AK Parti İl Başkanı Mehmet Emin Erdoğdu’ya sunan Prof.Dr. Yıldız,
Gümüşhane’nin vilayet oluşunun ikinci yüzyılındaki Belediye Başkanlığına talip
olduklarını söyledi.
Türkiye’nin alanında en genç profesörlerinden birisi olan Yıldız, müracaatı
sırasında yaptığı açıklamada 31 Mart seçimlerinde Gümüşhane’nin şehremini
makamına talip olduklarını belirterek, “Sayın Cumhurbaşkanımızın liderliğindeki
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Adalet ve Kalkınma Partisi’nden nasip olursa 31 Mart seçimlerinde biz bu yolda
partimizin bayrağı altında bu yarışa girmeye talip olduk. Nasip olur da Sayın
Cumhurbaşkanımızın tevdi edeceği görevi bizler üstlenirsek bu yarış içerisinde
inşallah şehrimiz adına bu yolda koşturmaya talip olduk. Zor bir sürece
girdiğimizin farkındayız. Ancak abilerimizle, dostlarımızla, ailemizle birlikte
zorlukların üstesinden gireceğimizi biliyoruz. Yolumuz dikenli de olsa,
yolumuzda taşlar da olmuş olsa, yolumuzda dik rampalar da olmuş olsa, aşkla,
şevkle bunu rahatlıkla aşacağımıza inancımız sonsuz. Her şey Gümüşhane için”
dedi.
Gümüşhane’nin vilayet oluşunun ikinci yüzyılındaki Belediye Başkanlığına talip
olduğunu ve bu şehri ikinci yüzyıllara, çocuklara, torunlara güzel bir halde
bırakmanın vazifeleri olduğunu kaydeden Yıldız, “Bu anlamda bir yola çıktık,
Bismillah dedik. Niyetimiz hayır, akıbet de hayır olur inşallah” ifadelerini
kullandı.
AK Parti İl Başkanı Mehmet Emin Erdoğdu ise “Kelime haznemiz Oktay Hoca’yı tarif
etmeye yetmez. Allah nasip ederse de temsil noktasında ilimizi de temsil eder.
Bu bir nasip meselesi. Çıktığı yolda ona başarılar diliyoruz. Bizi mutlu etti.
İnşallah sonucu da hayırlı olur” ifadelerini kullandı.


